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Geachte leden van de commissies VWS, SZW en OCW, 
 
Op 17 december 2024 nam uw Kamer de motie Rikkers-Oosterkamp c.s. 
(kamerstuk 24 170, nr. 338) aan, die werd ingediend bij het debat over het 
VN-Verdrag handicap op 10 december 2024. Deze motie verzoekt de regering 
de uitvoering van het VN-verdrag Handicap kabinetsbreed meer urgentie te 
geven en concrete stappen te zetten richting de naleving. 
 
De aanleiding om u nu deze brief te sturen is de constatering waar deze motie 
mee begint: ‘constaterende dat de verantwoordelijkheid voor de uitvoering 
van het VN-verdrag bij alle overheidsdepartementen ligt, en dat deze 
verantwoordelijkheid beter en met meer urgentie opgepakt moet worden’. 
Tijdens het debat op 10 december kwam ook aan de orde dat andere 
bewindspersonen bij vraagstukken die het VN-Verdrag Handicap raken te snel 
naar het coördinerende ministerie van VWS verwijzen. Dat bij dit debat niet 
alleen de staatssecretaris van VWS, maar ook de staatssecretaris van SZW 
aanwezig was, was in onze ogen een mooi begin om hier verandering in te 
brengen. 
 
Op 15 juli 2024 stuurden wij u een brief met de suggestie om een apart 
wetgevingsoverleg te organiseren over de begrotingsonderdelen die de 
gehandicaptenzorg c.q. het VN-Verdrag Handicap raken van verschillende 
ministeries. Juist om te voorkomen dat zaken tussen wal en schip belanden 
omdat ministeries naar elkaar verwijzen. We deden de suggestie om 
tenminste de relevante begrotingsonderdelen van VWS, SZW en OCW te 
betrekken en dus ook de betreffende bewindspersonen uit te nodigen. 
 
Op basis van onze ervaringen de afgelopen jaren willen we de genoemde 
constatering in de aangenomen motie Rikkers-Oosterkamp c.s. aangrijpen om 
ons een pleidooi voor een breder debat over de gehandicaptenzorg c.q. het 
VN-Verdrag Handicap opnieuw onder uw aandacht te brengen.  
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Aan de oproep van uw Kamer om kabinetsbreed meer urgentie te geven aan 
dit onderwerp, voegen wij graag de oproep toe om dit ook Kamerbreed te 
doen. De Tweede Kamer kan het goede voorbeeld geven en zo ook betere 
interdepartementale samenwerking afdwingen. 
 
De begrotingsonderdelen ‘Jeugd’ uit de begrotingen VWS en J&V werden de 
afgelopen jaren al in een apart wetgevingsoverleg Jeugd behandeld, in 
aanwezigheid van beide bewindspersonen. We denken dat een soortgelijke 
aanpak voor de gehandicaptenzorg zeer wenselijk is, omdat problemen (en 
oplossingen) nu te versnipperd en niet in onderlinge samenhang besproken 
worden. Oplossingen blijven nu soms ook uit of laten op zich wachten, omdat 
onduidelijk is wie verantwoordelijk is.  
 
Bij de bespreking van ons voorstel in de procedurevergadering VWS was het 
bezwaar van sommige fracties dat zij de langdurige zorg integraal willen 
kunnen bespreken. Dat is begrijpelijk. In onze ogen staat een apart (breed) 
overleg dit echter niet in de weg. De gehandicaptenzorg als onderdeel van de 
langdurige zorg, kan gewoon bij het begrotingsdebat VWS betrokken worden. 
Zo is de afgelopen jaren bij de begrotingsbehandeling VWS ook regelmatig 
aandacht besteed aan de samenhang tussen jeugd en WMO als onderdelen 
van het sociaal domein.  
 
Op 12 juni a.s. staat het VWS-commissiedebat Gehandicaptenbeleid op de 
agenda van de Tweede Kamer. Wij pleiten er voor dit debat te verbreden en 
ook andere bewindspersonen c.q. commissies te betrekken. Zoals we in onze 
vorige brief aangaven, denken we daarbij in ieder geval aan SZW en OCW, 
maar ook Binnenlandse Zaken (mensenrechten, rol gemeenten, toegankelijke 
verkiezingen), Volkshuisvesting en Ruimtelijke Ordening (toegankelijke 
woningen), Infrastructuur en Waterstaat (toegankelijk openbaar vervoer) en 
andere ministeries hebben een belangrijke rol. Het gaat ons er om dat de 
problematiek breed besproken wordt met de direct betrokken 
bewindspersonen, dus niet alleen met de staatssecretaris VWS. 
 
Er leven in Nederland ruim 2 miljoen mensen met een beperking. Zij 
verdienen meer politieke aandacht en beter passend beleid. Uiteraard zijn wij 
van harte bereid ons pleidooi en de achtergrond hiervan in een gesprek nader 
toe te lichten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Boris van der Ham 
Voorzitter 


